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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Miért kell felvételi eljárási díjat fizetni az egyetemre és főiskolára jelentkezőfiataloknak?”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Hitler István

oktatási és kulturális miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A kétszintű érettségi bevezetésével eltörlésre került a felvételi vizsga az egyetemeken,
fő iskolákon, de a felvételi vizsga díját továbbra is fizetni kell a jelentkezőknek. A felvétel i
eljárás díja bevezetésekor 1000 forint volt, amelynek a mértéke évenként emelkedve már a
elérte a 9000 forintot .

A jelenlegi körülmények között teljesen indokolatlan a fels őoktatási intézményekbe történ ő
jelentkezés esetén beszedni a felvételi eljárási díjat, korábban ugyanis arra hivatkozva kezdték
szedni ezt a díjat, hogy ebbő l fedezik az egyetemek által tartott írásbeli és szóbeli vizsgá k
költségeit .

A felvételi eljárás díjának teljes eltörlése mellett több több civil szervezet is kiállt már . A
társadalom tiltakozása ellenére ezt a díjat továbbra is beszedik, amely által százeze r
jelentkezővel számolva éves szinten 1,2 milliárd forintot keres az Oktatási Minisztérium a
fiatalokon .

Ez a díj nem tekinthető másnak, mint indokolatlanul beszedett diáksarcnak, amellyel azokat a
tehetséges, de szegény sorsú fiatalokat hozza leginkább lehetetlen helyzetbe a Bajnai-
kormány, akiknek a diploma megszerzése biztosítaná az egyetlen kitörési lehetőséget, hogy
más életet tudjon élni a jövőben, mint ma .
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Ennek következtében kérdezem Miniszter Úrtól, hogy :

Mivel indokolja a felvételi eljárás díját?
Miért kell felvételi eljárási díjat fizetni az egyetemre és fő iskolára jelentkező fiataloknak ?
Mire fordítják a felvételi eljárási díj összegét ?
Miért kerül 9000 forintba a felvételi eljárási díj, amikor a felvételi eljárás költsége legfeljebb a
jelentkezési lap el őállítását foglalja magába, amelynek a mértéke csupán pár száz forint
darabonként ?
Lát-e esélyt a felvételi eljárási díj eltörlésére?

Várom válaszát.

Budapest, 2010 . január 11 .

Erdős Norbert .
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